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Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő - köszönti a Bizottsági ülésen megjelenteket. Elmondja, hogy az ülésről távolmaradt 

Séllei Zsigmond képviselő, bizottsági tag, Balogh Zsigmond bizottsági tag, akik 

távolmaradásuknak okát nem jelezték. Balogh Csilla jegyző jelezte, hogy őt Szarka Andrea 

fogja helyettesíteni. A Bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a 

bizottság tagjainak több, mint a fele megjelent az ülésen. A Bizottság jelenlévő tagjainak 

száma 7 fő. 

 

A Bizottság elnöke ismerteti a napirendi pontokat, amelyek a következők: 

 

1. Tájékoztató az önkormányzat által támogatott dévaványai civilszervezetek 

tevékenységéről. 

Előadó: az érintett civilszervezetek képviselői 

 

2. Bejelentések. 

 

A Bizottság elnöke kérdésként tette fel a Bizottság tagjai felé, hogy indítványozzák-e egyéb 

napirendi pont megtárgyalását? Megállapítja, hogy a Bizottsági tagok nem indítványoznak 

egyéb napirendi pontot. A Bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottsági tagokat. Aki egyetért 

a napirendi javaslattal kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  A szavazást követően megállapítja, 

hogy a Bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

alábbi határozatot hozza: 

Határozat: 

310/2013.(XI.25.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága a 2013. november 25-én tartandó ülés 

napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 

1. Tájékoztató az önkormányzat által támogatott dévaványai civilszervezetek 

tevékenységéről. 

Előadó: az érintett civilszervezetek képviselői 

 

2. Bejelentések. 

 

 

1. Napirendi pont 
 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a civilszervezetek elnökeinek, képviselőinek a megjelenést, majd 

rátér az első napirendi pont megtárgyalására, amely egy tájékoztató az önkormányzat által 

támogatott dévaványai civilszervezetek tevékenységéről. Az előadói az érintett 

civilszervezetek képviselői. Megkérdezi Szűcsné Horváth Margitot, hogy van-e elszámolási 

probléma a civilszervezetek részéről?  

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – köszönti  a megjelenteket. 

Tájékoztatásul elmondja, hogy a 2012-es évet lezártnak tekintik, 6.896.000,- Ft támogatásban 

részesültek a civilszervezetek, amellyel el is számoltak. Ezen kívül támogatást kaptak azok a 

szervezetek is, akiknek a könyvelését az alapítványi iroda végzi. Ezeknek az összegéről a 

soron következő Képviselő-testületi ülésre készül előterjesztés. A 2013. évben eddig 7.658. 
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000,-Ft támogatást biztosított előirányzatban a Képviselő-testület. Ebben az összegben nincs 

benne az a kölcsön adott pénz, amit a Hétszínvirág Alapítványnak előlegeznek meg. 

Elmondja, hogy ezt azért fűzte hozzá a tájékoztatásához, mert a beszámolóban, mint 

kölcsönadott pénz nem szerepel, támogatásként jelenik meg. Amikor ezt visszafizetik, akkor 

bevételként jelenik meg. Vannak civilszervezetek, akik a programjaik megvalósítása után már 

az elszámolásukat leadták, de az általános szabály, hogy legkésőbb 2014. január 31.-ig kell 

ezt leadni.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, a civilszervezetek képviselőit, hogy van-

e valakinek hozzászólása a beszámolójával kapcsolatban? Átadja a szót Váradi Károlynak.  

 

Váradi Károly a Dévaványai Sportegyesület Elnöke – megköszöni a szót. Elmondja, hogy a 

Dévaványai Sportegyesület a legnagyobb költségvetéssel bíró civilszervezet. A létszámuk nő. 

A női futballt eddig szüneteltették a kevés létszám miatt, de most újra igény lenne erre a 

szakosztályra. Ezt a Sportegyesület vezetősége támogatja, de a TAO-s pályázatot is lehet rá 

igényelni. Tervben van, egy jóga szakosztály is. Már 20 tagja van, és rendszeresen járnak. 

Visszatérnek rá egy fél év múlva, hogy mennyire lesz ez életképes, hogy szakosztállyá 

alakuljanak. Minden új tag tagja a Sportegyesületnek, fizetik a tagdíjat. A folyamatosan 

működő női szakosztályoknak decemberre írtak ki egy tornát, amin a Dévaványai 

Sportegyesület női labdarúgói szeretnének részt venni. Ez plusz költséget hoz ebben az évben. 

Továbbá elmondja, hogy a beszámolóban részletezte a működéssel járó költségeket. 2013. év 

elején a működéshez 6 millió forintot kértek a Dévaványai Önkormányzat Képviselő- 

testületétől, ezt követően 4 millió forintot kaptak 3 részletben. 2010-ben 3 millió forintot volt 

a költségvetése a Sportegyesületnek, de akkor nem volt alkalmazott, csak egy takarító volt 

megbízásos szerződéssel. Ehhez képest jelenleg van egy főállású edző és egy könyvelő. 

Természetesen jár rájuk TAO-s pályázat, de az önerő részt az egyesület fizeti. Tavalyi év 

decemberében 3 vállalkozást kértek meg, hogy a 2013-as szponzori költségét utalják át még 

az adott hónapban részükre. Ebből a pénzből tudtak az év végén béreket és járulékokat 

kifizetni. Folytatja, hogy a focisták meccsit átszervezték, előrébb hozták, ez is költségekkel 

jár. A TAO-s pályázati pénzt december 20.-ig megkapja az egyesület, ezért fenn tudja magát 

tartani, de szinte működésképtelen lesz az év elején.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a tájékoztatót, úgy gondolja, hogy ezt egy sportgyűlésen is 

tárgyalniuk kell, hogy tudjon működni januártól az egyesület. Hozzáteszi, hogy a bizottság 

örül az új szakosztályoknak. Kérdésként teszi fel, hogy ping-pong szakosztály indul-e? 

 

Váradi Károly a Dévaványai Sportegyesület Elnöke – megválaszolja a kérdést, miszerint 

ezeket a szakosztályokat, nem az egyesület keresi, hanem aki igényt tart rá, felkeresi őket. Ha 

igény van egy új szakosztályra, el kell azon is gondolkozni, hogy fedezet lesz-e rá, vagy elég 

fenntartani a meglévőket.  

 

 Kiss Károly a Pénzügyi - Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – véleménye, hogy nem szűkös keretből gazdálkodik az egyesület, de nagyok a 

költségek. Sajnálattal olvasta a beszámolóban, hogy félreértett tájékoztatás miatt lett 

átszervezve a férfi futball. Nem érti, hogy történt ez a malőr. Emiatt bevétel kiesés is szóba 

jöhet, ugyanis a hazai közönség szép számban látogatja a meccseket idehaza.  
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Váradi Károly a Dévaványai Sportegyesület Elnöke – most, hogy sokat nyer a csapat, 

nagyobb a nézettsége is. A meccsek el lettek cserélve a pálya javítása miatt, most idegenben 

játszanak, de tavasszal sok mérkőzés lesz a hazai pályán. Nehezen találtak szakembereket a 

pálya karbantartására. Ha kaptak árajánlatot, akkor nehéz volt őket később elérni, hiszen 

nagyon sok pályát kell rendben tartani, javítani. Azok a szakemberek, akik igazán értenek 

hozzá, le vannak terhelve. Szakemberektől kapott tanácsot a pálya karbantartásáról, majd 

erről számol be részletesen.  

   

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – hozzáteszi, hogy a bevétel csak akkor realizálódik, ha az említett munkálatok 

megvalósulnak a tavaszi szezon kezdetéig. Kérdésként teszi fel, hogy van-e rá esély, hogy 

nem lesz kész addig? 

 

Feke László- műszaki irodavezető – válaszolja  meg a kérdést, miszerint június 30-ig kell a 

pályát befejezni. A szakember véleménye szerint május elejétől lehet rajta játszani. 

 

Kiss Károly a Pénzügyi - Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – véleménye, hogy nagy pénz lett már bele fektetve, pedig 4 éve készítették el a 

pályát. Többféle javítási módszert kitaláltak rá, de egyik sem működött. Véleménye, hogy 

meg kell keresni a kivitelezőt, hiszen ezek szerint nem végzett jó munkát.  
 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – elmondja, hogy a pálya garanciás.  

 

Feke László műszaki irodavezető – elmondja, hogy a szakértői vélemény szerint az a baj az 

ilyen pályákkal, hogy megjavíttatják, majd a karbantartásával később keveset törődnek. 

Elmondja, hogy a pályaszakértő milyen tanácsokat adott a pálya helyes karbantartásával 

kapcsolatban. Továbbá hozzáteszi, hogy a kivitelezők, ha jól is jól dolgoznak, a felújítással 

időnként számolni kell.  

 

Kanó József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– véleménye, hogy ne merüljenek bele a pálya minőségének megvitatásába, térjenek vissza 

Váradi Károly beszámolójához. Úgy gondolja, hogy mivel már januárban szüksége lesz 

pénzre az egyesületnek, így időben el kell utalni azt. Ha több pénzre lenne szükség, akkor 

adjanak be egy új előterjesztést a Képviselő-testületnek december hónapban.  

  

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – elmondja, hogy a folyamatosan 

működő egyesületek részére költségvetés elfogadása előtt is utalnak pénzt.  

 

Váradi Károly a Dévaványai Sportegyesület Elnöke - köszöni a hozzászólásokat, egyet ért a 

pálya a helyes karbantartásáról kapott tanácsokkal. Elmondja, ha fizetőképtelen lesz a 

Sportegyesület, kizárják magukat a pályázatok alól. Jelenleg Flabelos gépre adtak be 

pályázatot, amit ingyen használhatna az egyesület.  

 

Földi Imre a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– megköszöni a Civil Szervezetek munkáját, sok sikert kíván nekik a jövőben. Kérése az, 

hogy a kérelmeket, időben nyújtsák be a testületnek.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – egyetért az előtte szólóval. Megkérdezi, hogy a civilszervezetek közül van-e 
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valakinek valami kérdése, hozzászólása a Civil házzal kapcsolatban? Átadja a szót Szarka 

Istvánnak. 

 

Szarka István a Nagycsaládosok Dévaványai Egyesületének elnöke – elmondja, hogy három 

kéréssel fordulnak a Bizottság felé. Megkapták az épület udvarát is, a gazdasági épület, ami az 

udvar végében található és bomlás veszélyes. Azt tavasszal le kellene bontani és annak a 

helyébe rakni a kemencét, ami már tervben van. Ezt minden civilszervezet tudná használni. 

Másik észrevétel, hogy az épület előtti fákat vissza kellene gallyazni. A harmadik pedig, hogy 

a Civil ház előtt nincsen árok, és a csapadék az épület alatt szivárog el. Kérdése, hogy ennek 

valamilyen csapadék elvezetést tudnak-e biztosítani? 

 

Feke László műszaki irodavezető – reagál a kérdésre, miszerint mindenképpen megnézik. A 

fákat is megnézik, de ha közel vannak a vezetékekhez, akkor már megfelelő szakemberek 

hatáskörébe tartozik. Sűrűn vannak ott a fák, az jelentené a megoldást, ha az öreg fákat 

kivágják, és helyette ültetnek újat.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megkérdezi, hogy van-e még valakinek észrevétele, kérése?  

 

Ignácz Jánosné a Dévaványai Nők Baráti Köre Egyesület elnöke – elmondja, hogy szintén a 

Civil házzal kapcsolatban van észrevétele. Megközelítőleg 60 tagja van az egyesületnek, bár 

nem az összes tagja jelenik meg minden alkalommal, de 20 tag biztosan jelen szokott lenni. A 

kerékpárt a falnak támasztják, mert nincs kerékpártároló.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – ez megoldható probléma.  

 

Tóbiás Gáborné a Dévaványai Múzeumbarátok Köre elnöke – megköszöni a gyermektábor 

nevében a támogatást, az útiköltség és belépődíjat a nélkül nem tudták volna finanszírozni. 

Sok rászoruló gyerek vett részt a kiránduláson. A jövő évre három nagyobb eseményt 

terveztek, amihez támogatást szeretnének kérni. Egyik a gyermektábor, a másik Dózsa 

évforduló, a harmadik az augusztus 20-ai rendezvény.  

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – kérése, hogy januárt 10-ig a kérelmeket 

nyújtsák be, hogy legyen idő a 2014. évet átgondolni. Ezt a szabályzatot a Képviselő-testület 

alkotta. Felvetődött 2012. évben a reprezentációs célú kiadás. Azoknak a civil szervezeteknek, 

akiknek az Önkormányzat könyvel, figyelve van, de aki máshol könyveltet, azt tudnia kell, 

hogy minden reprezentáció után fizetni kell és ez a szűkös költségvetést megnehezíti.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a tájékoztatást, úgy gondolja, hogy amik felvetődtek problémák, 

azokat orvosolni tudják. Megkérdezi, hogy ezzel a témával kapcsolatban kíván-e még valaki 

hozzászólni? Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a 

bizottság tagjait. Aki javasolja a Képviselő-testület felé, hogy fogadják el az Önkormányzat 

által támogatott dévaványai Civilszervezetek tevékenységéről szóló beszámolókat kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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Határozat: 

311/2013.(XI. 25.) PEÖV. Biz. Hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési- Sport 

és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el az 

Önkormányzat által támogatott dévaványai Civilszervezetek tevékenységéről szóló 

beszámolót.  

 

Felelős:    - 

Határidő:  - 

 

 

2. Napirendi pont 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – rátér a második napirendi pontra, amely a bejelentéseket tartalmazza. Rátér az 

első bejelentésre, amely a 2014. évi rendezvényterv. Megkéri Diósné Ambrus Erzsébetet, 

hogy ismertesse. 

 

Diósné Ambrus Erzsébet a DÁMK intézményvezetője – megköszöni a szót, tisztelettel 

köszönt mindenkit. Elkészítették a 2014. évi rendezvénytervet, szóbeli kiegészítést is szeretne 

tenni hozzá. Elmondja, hogy az október 23-ai ünnepség helyszínére új javaslat érkezett, a 

katolikus templom helyett a Művelődési Ház legyen, mivel nagyrészt a zeneiskola tanulói az 

ünnepség fellépői, így az ottani felszerelésüket nem kellene átpakolni az ünnepség 

helyszínére. A rendezvénytervbe bekerült az elismerő címek átadása is, ennek menetén nem 

változtattak. A városi kiemelt rendezvényeket úgy állították össze, hogy e-mailben 

megkeresték a civilszervezetek vezetőit, akik bármilyen programot javasolhattak, majd ezen 

anyagokból állt össze a tervezet. A kiemelt városi rendezvények mellékletként szerepelnek a 

tervben, ez 5 nagyobb rendezvényt érint, mint például a majális vagy a gyereknap. Jogos 

igényként érkezett dr. Ágoston Sándor képviselőtől, hogy a Dózsa-féle népfelkelés is legyen a 

kiemelt rendezvények sorában, de abból állt össze az anyag, amit megkaptak a múzeumtól 

például. A képviselő úrnak elküldte a módosított rendezvénytervet, aki így már 

maradéktalanul meg van elégedve vele. Külön szerepel a Művelődési Ház település szintű 

rendezvényeinek listája is a tervben, melyben új programként jelent meg az 1 napos 

dobfesztivál is, melynek megvalósításához pályázatot nyújtottak be 500.000,-Ft-os összegért. 

A művészeti rendezvényeket egész évre lebontották és leírták ebben a tervben. Van benne 

néhány új dolog is. A Hétszínvirág alapítvány pályázatot nyújtott be a TÁMOP 6.1.2. pályázat 

keretein belül, mellyel közel 10 millió forintot nyert, így vannak olyan városi szintű 

rendezvények, melyek színesítik majd a város életét. Kikerült a tervből a februárra tervezett 

történész-előadás és bekerült a mellékletbe a Dózsa-féle parasztháború évfordulójára 

rendezendő 2 napos ünnepség is, mely komoly feladatokkal jár, reméli az arra kijelöltek gond 

nélkül le tudják folytatni az előkészületeket. Ennyivel szerette volna szóban kiegészíteni a 

tervet, minden kérdésre örömmel válaszol. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a szóbeli kiegészítést is. Örömmel látja, hogy színvonalas 

rendezvényekkel teli jövő év áll a város előtt. 

 

Diósné Ambrus Erzsébet a DÁMK intézményvezetője – még annyit szeretne hozzáfűzni, 

hogy a gyermeknapot úgy állították össze a Művelődési Háznál, hogy kapcsolódjon a 
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Hétszínvirág alapítvány által szervezett egészségnaphoz, hogy még színesebb legyen így a 

program. Egészséggel kapcsolatos feladatok, előadások és vizsgálatok színesítik majd ezt a 

napot. A városnaphoz benyújtott pályázat szintén elbírálás alatt áll, ezzel 3.000.000,-Ft-ot 

nyerhetne a város a rendezvényhez. 

 

dr. Ágoston Sándor a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – tisztelettel köszönt mindenkit. Elmondja, hogy valóban kiemelt városi 

rendezvényként fog szerepelni a Dózsa-féle parasztháború 500. évfordulója alkalmából 

rendezett ünnepség. Ez az ünnepség 4 rendezvényből áll össze. Minden rendezvényhez külön 

felelősök lettek kijelölve. A kettős kereszt állításánál Kiss Károly a felelős, a kiállítás 

megrendezéséért Somogyi Erzsébet a felelős, a szoborállításnál ő maga, míg a történelmi 

konferencia felelőse Burainé Murányi Magdolna lett. Ezen témakörökön belül is még 5-6 

felelős lett kijelölve, mert rengeteg feladattal jár. Elmondja, hogy a média megléte Erdős 

Csaba képviselőre lett bízva. A szobor tervezése folyamatban van, a pályázatot második 

körben benyújtották. Ezennel köszöni meg Feke László és Ernyes Csilla munkáját, akik 

feladatot vállaltak ebben. A szobor nagyjából 5 millió forintba kerül, amihez már 3 millió 

forint meg van szponzori támogatásból. Somogyi Erzsébet pályázatot nyújtott be 600.000,-Ft 

összegért a Nemzeti Erőforrás Minisztériumnak. A történelmi konferenciára neves 

történészeket hívtak, mint például az ELTE rektora, hogy még színvonalasabb lehessen, 

melyre 300.000,-Ft-ot nyertek. Nagy összefogás szükséges, sok a felelős sok feladatért, kér 

mindenkit, hogy akit felkérnek a rendezvény megszervezésére, azok ne mondjanak nemet, 

éljenek a lehetőséggel. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni az elmondottakat a képviselőnek. Megadja a szót Földi Imrének. 

 

Földi Imre a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– kérdése, hogy a városnapért benyújtott pályázat eredménye mikorra várható és ebből 

fellépők lesznek-e meghívva és meg vannak-e jelölve benne név szerint? Színvonalas 

rendezvényt kell összeállítani, meg kell kezdeni a szervezését már most. Megemlíti a 

vendéglátást is, minél jobb áron kellene, hogy a vendéglátás is jól működhessen a rendezvény 

helyszínén.  

 

Diósné Ambrus Erzsébet a DÁMK intézményvezetője – elmondja, hogy a pályázatnak 

jövőre lesz eredménye. Előadóként a Hooligans zenekart szeretnék, ők vannak nevesítve a 

pályázatban. E-mailben már a megkeresés is megtörtént és a zenekarnak nincs is még erre a 

napra más rendezvénye. A mulatós zenét említi. A pályázatba lett ugyan megnevesítve 

előadó, de ez csak azért, mert ebben a műfajban az árak előadónként nem sokat változnak. A 

háttérdolgok pontos költségét nem lehet előre látni, ilyen például a mentőszolgálat jelenléte 

vagy a szerzői jogdíj is. A hirdetésekre, táblákra jövőre nagyobb gondot kell, hogy 

fordítsanak, hogy a környékbeli településekre is eljuthasson a hír. A közfoglalkoztatást is be 

lehetne vonni, takarítói vagy szórólapozási feladatokra. A vendéglátásról januárban lesz 

biztos információ, valóban a helybéli vállalkozó volna jó. 

 

Földi Imre a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– elmondja, hogy a közfoglalkoztatottak bevonását természetesen meg lehet oldani. A 

szórólapok nem jutnak el időben, nem láthatóak a városban, erre oda kell figyelni. 
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Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni az eddigi hozzászólásokat, megadja a szót Szűcsné Horváth Margit 

részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – megköszöni a szót. Amennyiben a 

GYÜSZ-TE tagjai maradnak, úgy az egyesület hangtechnikáját kedvezményesen kapná meg a 

város. Nem tudja a pontos árakat, 2 tarifával dolgozik az egyesület. 

 

Diósné Ambrus Erzsébet a DÁMK intézményvezetője – felvette velük a kapcsolatot az árak 

miatt. A tavalyi kifizetett ár a hangtechnikáért 600.000,-Ft volt. Elmondja, hogy az egyesület 

felszerelése alkalmas lehet nagyobb rendezvényekre is. Ára nem ingyenes, hanem 

kedvezményes. 

 

Kiss Károly a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– volna egy javaslata. Egy tavaly megrendezett Múzeumi estet említ, ahol kiváló előadók 

voltak jelen a Kolozsvári Operett Színház részéről, szerinte őket is meg kellene keresni, mert 

remek előadást nyújtottak. 

 

Diósné Ambrus Erzsébet a DÁMK intézményvezetője – ha kap elérhetőséget, szívesen 

megkeresi őket ez ügyben.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megkérdezi, hogy miért van az október 23-ai ünnepségnek helyszínváltozása? 
 

Diósné Ambrus Erzsébet a DÁMK intézményvezetője – elmondja, hogy ez még csak egy 

javaslat, de mivel javarészt a zeneiskola tanulói lépnek fel a rendezvényen, így helyben 

könnyebb volna megoldani, mint a felszerelés szállításával foglalkozni, ezért érkezett a 

javaslat, hogy a Művelődési Házban legyen megtartva. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – köszöni a választ. Elmondja, hogy sok együttes a megszokott hangosítással a 

megszokott vállalkozóval szeret dolgozni, még nem tudni, hogy a Hooligansnek például 

megfelel-e majd a GYÜSZ-TE hangtechnikája, amennyiben a város tagja marad az 

egyesületnek. Ne cseréljék le a megszokottat, inkább fizessenek több pénzt, de jobb legyen a 

hangtechnika. Megkérdezi a Bizottság tagjait, hogy van-e még valakinek kérdése, 

hozzászólása a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott 

el. Szavazásra kéri a Bizottság tagjait. Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a a 

2014. évre vonatkozó Rendezvénytervet kéri, az  kézfelnyújtással jelezze. Szavazást követően 

megállapítja, hogy a Bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül a következő határozatot hozza: 
 

Határozat: 

312/2013.(XI.25.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 2014. évi Rendezvény és 

Ünnepségtervet. 

 

Felelős:     - 

Határidő:  - 
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Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – áttér a következő bejelentésre, amely a gyermekétkeztetési térítési díj 

megtárgyalása. Elmondja, hogy ez egy 2014-re vonatkozó kérelem. Megadja a szót Szűcsné 

Horváth Margit részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – elmondja, hogy  megszokottól eltérően 

a következő évre vonatkozó gyermekétkeztetési térítési díjjal kapcsolatos kérelem egy 

hónappal korábban kerül a Képviselő-testület elé döntéshozatal szempontjából. Információi 

alapján 2013. október 31-ig az átlagos infláció 2%. A Bt. vezetője kérelmében kért 

nyersanyagnorma emelés, ami a térítési díj alapját képezi 2,% körül van, a legmagasabb 

emelés a kollégiumi étkezőknél van napi 15,-Ft, ezt az ellátási formát 10-12 tanuló veszi 

igénybe átlagosan, egyéb esetekben napi 10,-Ft alatt van. A rendelettervezet az előterjesztés 

mellékletét képezi és a rendelet elfogadása esetén 2014.január 1-től kell azt bevezetni. A 

bölcsődére intézményi térítési díjat kell megállapítani, ez nem azonos az étkezési díjjal. A 

testület ezt nem vezette be, a gondozási díjat 0,-Ft-ban állapította meg. Az időszakos 

gyermekfelügyeletről is döntöttek korábban, melynek díját 250,-Ft/óra/fő összegben 

állapították meg. A rendelet tervezetébe ezt is beépítették. Köszöni a figyelmet. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a szóbeli tájékoztatást. Megadja a szót Diósné Ambrus Erzsébetnek. 

 

Diósné Ambrus Erzsébet a DÁMK intézményvezetője – elmondja, hogy sok az érdeklődő a 

gyermekfelügyeletre, de még nem vették igénybe. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – szerinte akkor maradhat ez az összeg erre, illetve a 0,-Ft gondozási díj is. 

 

dr. Ágoston Sándor a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – úgy gondolja, hogy megfelelőek az összegek, támogatja. Korábbiakban 

alacsonyabb árakban lett ugyan megállapítva, de ez a mostani elfogadható. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megkérdezi a Bizottság tagjait, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a 

témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a Bizottság tagjait. Aki javasolja a Képviselő-testület felé a rendelet megalkotását kéri, az  

kézfelnyújtással jelezze. Szavazást követően megállapítja, hogy a Bizottság egyhangúlag, 7 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

313/2013.(XI.25.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy alkossa 

meg  

 

Dévaványa Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

 

____/2013.(__.___.) önkormányzati rendeletét 
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a gyermekétkeztetési térítési díjakról. 

 

Felelős:    -  

Határidő:  - 

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – áttér a következő bejelentésre, mely a GYÜSZ-TE tagság megtárgyalása. 

Megadja a szót Szűcsné Horváth Margit részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – elmondja, hogy a további tagságról kell 

most dönteni. Az előterjesztésben bemutatta, hogy a turisztikával kapcsolatban még milyen 

egyéb feladatok vannak az egyesület tagjaként. Szó esik róla, hogy mikért fizet a város, 

milyen tagdíjakat. A Sárrét Tourinform iroda tagságáért kért 25% forintosítva 200.000,-Ft-ot 

jelentene a 2014-es évre és amennyiben a tagja maradna a város, úgy 2015-re 450.000,-Ft 

volna az összeg. Nem tudni, hogy a többi felsorolt település vállalja-e a tagságot a Sárréti 

Tourinformnál. Az előterjesztésben van egy emlékeztető, amely arról szól, hogy a további 

tagságért fizetendő eddigi 1.000.000,-Ft most 300.000,-Ft-ra mérséklődne, ha Dévaványa 

tagja szeretne maradni a GYÜSZ-TE-nek, majd a továbbiakra 2013-ra és 2014-re 800.000-

800.000,-Ft volna a fizetendő összeg az egyesületnek.  

 

Kanó József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– véleménye szerint helyileg kellene megvalósítani egy saját ilyen irodát a város 

népszerűsítése érdekében és ne másra bízza ezt a testület. Ebből kifolyólag nem támogatja a 

további tagságot.  

 

Kiss Károly a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– teljesen egyetért az elhangzottakkal. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – véleménye szerint is helyileg kellene létrehozni egy irodát erre a célra, egyetért az 

előzőekkel. Megkérdezi a Bizottság tagjait, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása 

a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a Bizottság tagjait. Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a 

továbbiakban ne kívánjon tag maradni a GYÜSZ-TE-ben kéri, az  kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a Bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

314/2013.(XI.25.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési- Sport 

és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a Gyomaendrődi 

Üdültetési Szövetség Turisztikai Egyesültet TDM szervezetben - 5500 Gyomaendrőd 

Bocskai István u. 58/1 sz. -, a tagságát a továbbiakban ne kívánja fenntartani. 

 

A Képviselő-testület bízza meg a Polgármestert, hogy határozatban foglaltak szerint járjon 

el. 
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Felelős:      Valánszki Róbert polgármester 

Határidő:  értelem szerint 

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – rátér a következő bejelentésre, ami a Dévaványai Szociális Szövetkezet kérelme 

az Alföldvíz Zrt. (5600 Békéscsaba, Dobozi u 5. sz.) által használt, majd az önkormányzatnak 

visszaadott épület használatára vonatkozóan. Átadja a szót Erdei Sándornak. 

 

Erdei Sándor pénzügyi ügyintéző – elmondja, hogy a Dévaványai Szociális Szövetkezet 

képviseletében Kovács István kéréssel fordult a Képviselő-testület felé. 2013. november 6-án 

tartott közgyűlésen az igazgatóság és az alapító tagok felvetették gondjaikat, ötleteiket mind a 

tevékenység, mind a foglalkoztatás szempontjából. Megállapítható, hogy a szövetkezet nem 

rendelkezik olyan épülettel, ami megfelel a tevékenység megindításához. Olyan ötlet merült 

fel, hogy a Sport u. 5. sz. alatt található I. számú vízműtelep ingatlan megfelelne a célra. Ezt a 

telephely használatot kiegészíti az, hogy a közelben lévő termálvízzel a fűtést meg lehetne 

oldani.  

 

Kanó József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– kérdése, hogy másik telephelyként a téglagyári épületet is igénybe vehetnék?   

 

Dr. Ágoston Sándor a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – válaszolja meg a kérdést, miszerint az használatban van. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – véleménye, hogy a Sport úti ingatlan azért lenne megfelelő, mert adott a termálvíz 

a fűtéshez.  

 

Feke László műszaki irodavezető – véleménye, hogy azt az ingatlant csak irodai célra lehetne 

felhasználni, hogy a víz alatti vizet ne veszélyeztessék.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – elmondja, hogy csak is irodai célra használná a Dévaványai Szociális Szövetkezet 

ezt az ingatlant. Megkérdezi, hogy ezzel a témával kapcsolatban kíván-e még valaki 

hozzászólni? Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a 

bizottság tagjait. Aki javasolja a Képviselő-testület felé, hogy fogadják el a Dévaványai 

Szociális Szövetkezet által benyújtott kérelmet kéri, az kézfelnyújtással jelezze. Szavazást 

követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

315/2013.(XI. 25.) PEÖV. Biz. Hat 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja 

el a Dévaványai Szociális Szövetkezet (5510 Dévaványa, Hősök tere 1, képviseli Kovács 

István igazgatóság elnöke) által benyújtott kérelmét. A képviselő-testület Dévaványa, 

Sport u. 5. sz. alatti I. számú vízműtelep ingatlanát a rajta található épületekkel és 

műtárgyakkal együtt telephely használatra vonatkozó megállapodás keretén belül átadja a 

Dévaványai Szociális Szövetkezet (5510 Dévaványa, Hősök tere 1.) részére.  
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A Képviselő-testület bízza meg a polgármestert, hogy az ingatlan átadás-átvételével 

kapcsolatos egyeztetést és tárgyalásokat kezdje meg a Dévaványai Szociális Szövetkezet 

közgyűlésével. 

 

Felelős:      Valánszki Miklós Róbert polgármester 

        Erdei Sándor pénzügyi ügyintéző 

Határidő:  értelem szerint 
 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – rátér a következő bejelentésre, amely a strandfürdő és szálláshelyek díját 

tartalmazza a 2014. évre. Megadja a szót Szűcsné Horváth Margitnak. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – elmondja, hogy ez a téma is a 

megszokottól hamarabb került napirendre a jogszabályi változások miatt. Oda kell figyelni a 

bevételekre, a költségvetésre. A strandszezon ugyan még messze van de már célszerű 

megállapítani a díjakat, hogy a tervezés megalapozott legyen. Az előterjesztésbe beleírta a 

Széchenyi u. 6. szám alatti vendégház szolgáltatási díjait is, mely már vendégházként be is 

van jegyezve, így erre is ki kell alakítani egy tarifát. A fürdőben alkalmazott árak nem 

változtak a korábbihoz képest, nem emelkedtek. A Széchenyi u. vendégházra vonatkozóan a 

vendégéjszaka október 16-tól április 14-ig 2.000,-Ft/éjszaka/fő volt, ez változik, legalább 3 fő 

részvétele esetén egy vendégéjszaka 3.000,-Ft/éjszaka/fő összegre változik a fűtés ára miatt. 

Ennyiben kívánt szóbeli kiegészítést tenni.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a szóbeli tájékoztatást. A strandfürdő áraiban tehát nem lesz változás 

a jövő évben sem. Megkérdezi a Bizottság tagjait, hogy van-e még valakinek kérdése, 

hozzászólása a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott 

el. Szavazásra kéri a Bizottság tagjait. Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé, a 

jövő évre megállapított díjakat kéri, az kézfelnyújtással jelezze. Szavazást követően 

megállapítja, hogy a Bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

316/2013.(XI.25.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő 

Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a Strandfürdő és Gyógyászatnál, 

valamint a Vendégháznál a szolgáltatási díjakat az alábbiak szerint fogadja el: 

 
KEMPING ÁRLISTA: 

2014. 

 

Vizesblokkos faház szállásdíja: 2500 Ft/fő/éj 

Vizesblokk nélküli faház szállásdíja: 2000 Ft/fő/éj 

 

Legalább 3 éjszaka eltöltése esetén 

 

Vizesblokkos faház szállásdíja: 2200 Ft/fő/éj 

Vizesblokk nélküli faház szállásdíja: 1800 Ft/fő/éj 
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Az ár magába foglalja a strandfürdőbe való belépést. 

6 éves kor alatt ingyenes. 

A fenti árak nem tartalmazzák a 200,- Ft/fő/éj idegenforgalmi adót (18 éves kortól 

fizetendő).  

 

Lakókocsi, lakóautó:  1500 Ft/éj 

 

személyi díj (felnőtt):  1100 Ft/fő/éj 

személyi díj (diák/nyugdíjas): 900 Ft/fő/éj 

 

Legalább 3 éjszaka eltöltése esetén 

 

személyi díj (felnőtt):  900 Ft/fő/éj 

személyi díj (diák/nyugdíjas): 700 Ft/fő/éj 

 

Az ár magába foglalja a strandfürdőbe való belépést.  

6 éves kor alatt ingyenes. 

A fenti árak nem tartalmazzák a 200 Ft/fő/éj idegenforgalmi adót (18 éves kortól 

fizetendő). 

 

Sátor: 800 Ft/éj 

 

személyi díj (felnőtt): 1100 Ft/fő/éj 

személyi díj (diák/nyugdíjas): 900 Ft/fő/éj 

 

Legalább 3 éjszaka eltöltése esetén 

Sátorhely: 600 Ft/éj 

 

személyi díj (felnőtt):  900 Ft/fő/éj 

személyi díj (diák/nyugdíjas): 700 Ft/fő/éj 

 

Az ár magába foglalja a strandfürdőbe való belépést.  

6 éves kor alatt ingyenes. 

A fenti árak nem tartalmazzák a 200 Ft/fő/éj idegenforgalmi adót (18 éves kortól 

fizetendő). 

 

Elektromos csatlakozás: (sátor/lakókocsi) 800 Ft/nap 

Mosógép használat: 300 Ft/nap 

Elektromos tűzhely: 400 Ft/nap 

Parkolás: 500 Ft/nap 

Parkolás motorkerékpárral: 200 Ft/nap 

 

Parkolás a kemping területén faház és sátor mellett. 

 
STRANDFÜRDŐ ÁRLISTA 

2014. 

Felnőtt belépő  egész nap 680 Ft 

Felnőtt úszójegy 6-10 óráig 590 Ft 
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Felnőtt bérlet egy hetes (7 alkalom) 3.555 Ft 

 egy hónap 9.955 Ft 

 szezon 24.000 Ft 

Felnőtt úszó bérlet egy hónap 7.860 Ft 

Diák- nyugdíjas úszó bérlet egy hónap  6.000 Ft 

Gyermek belépő (0-6 év) ingyenes 

Diák- nyugdíjas belépő egész nap 500 Ft 

Diák- nyugdíjas úszójegy 6-10 óráig 427 Ft 

Diák- nyugdíjas bérlet egy hetes (7 alkalom) 2.540 Ft 

 egy hónap 7.620 Ft 

 szezon 18.500 Ft 

Családi belépő (öt fő) 2.400 Ft 

Családi bérlet (öt fő) egy hetes (7 alkalom) 9.920 Ft 

 egy hónap 32.720 Ft 

 szezon 55.780 Ft 

Csoportos: (15 főtől csak diák vagy nyugdíjas) 406 Ft 

Kádfürdő  445 Ft 

Közterület használati díj  1.320 Ft/m²/nap 

Látogató jegy  260 Ft 

 
GYÓGYÁSZAT ÁRLISTA 

2014. 

     Medencefürdő 269 Ft 

Termál kádfürdő 99 Ft 

Súlyfürdő 84 Ft 

Szénsavfürdő 136 Ft 

Orvosi gyógymasszázs 218 Ft 

Vízalatti vízsugármasszázs 121 Ft 

Vízalatti gyógytorna 81 Ft 

Elektroterápia 

Ultrahang 295 Ft 

Diadinamyc 210 Ft 

Szelektív ingeráram 230 Ft 

Iontoforézis 210 Ft 

Interferencia 210 Ft 

Stabil galván 165 Ft 

Kowarchik galván 165 Ft 

 

WELLNESS ÁRLISTA 

2014. 

Szauna 457 Ft 

Pezsgőfürdő 450 Ft 

Masszázs (30 perc) 1270 Ft 

Masszázs (60 perc) 2100 Ft 

Lávaköves masszázs 3500 Ft 

Szolárium (1 zseton 3 perc) 183 Ft 

Szolárium krém 203 Ft 
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Széchenyi u. 6. sz alatti Vendégház 

2014. 

 

Vendégéjszaka április 15-október 15-ig 2.000.- Ft/fő 

Vendégéjszaka október 16-április 14-ig 3.000,- Ft/fő 

legalább három fő / egy vendégéjszaka esetén 

 

A fenti árak nem tartalmazzák a 200,- Ft/fő/éj idegenforgalmi adót (18 éves kortól 

fizetendő). 

 

A Képviselő-testület bízza meg a polgármestert, hogy a testület döntéséről a Strandfürdő és 

Gyógyászat szakmai koordinátorát és a Vendégház üzemeltetését ellátó munkatársat 

értesítse.  

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

Kállai Anikó a Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora 

Vendégház üzemeltetését ellátó munkatárs 

Határidő:  értelem szerint  

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – következő bejelentés megtárgyalására, amely a Szociális és Egészségügyi 

Bizottság előirányzatának módosítása. Átadja a szót Szarka Andreának. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – röviden ismerteti az előterjesztést, miszerint a 

Magyarország 2013. évi központi költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. törvény III. 2. pont 

alapján a pénzbeli szociális ellátások hozzájárulása címén az Önkormányzatot 32.534.435,-Ft 

állami támogatás illeti meg. A Szociális és Egészségügyi Bizottság hatáskörébe tartozó 

ellátási formák előirányzatát felhasználta. Kérése az, hogy a 2013. évi költségvetés általános 

működési előirányzat tartalék terhére biztonsági tartalékként 1.000.000,-Ft-os előirányzat 

módosítást engedélyezni szíveskedjen a szociális juttatásokra. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – hozzáteszi, hogy tűzifa nincsen, a tüzelői kérelmeket utalvány formáján tudják 

kifizetni. Kérdése, hogy ez az 1.000.000,- Ft csak biztonsági tartalék? 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – megválaszolja a kérdést, miszerint csak biztonsági 

tartalék, mert a Szociális és Egészségügyi Bizottság hatáskörébe tartozó ellátási formák 

előirányzatát felhasználta. 

 

Kiss Károly a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – elmondja, hogy tavalyi évben is kértek a Szociális Bizottság előirányzat terhére 

biztonsági tartalékot. Véleménye, hogy teljes tisztán látása nincs a Bizottságnak. A Szociális 

bizottság számára sosem jön vissza a kiadott kölcsön. Úgy gondolja, hogy olyan is 

beletartozik a Szociális Bizottságba, aminek nem ott lenne a helye.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – az Önkormányzat a szociális juttatásokra kap pénzt. 

Ezt a költségvetési törvény írja elő, hogy mi tartozik bele. A számösszegek azért nem 

egyeznek, mert a könyvelésben ez később mutatkozik meg.  
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Kanó József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– véleménye, hogy ennek az előterjesztésnek már szeptemberben kellett volna sorra kerülnie, 

és nem lenne azzal gond, hogy a héten nem kerülnek kifizetésre a segélyek. 

 Az 1.000.000,-Ft biztonsági tartalékot kevésnek tartja, úgy gondolja, inkább legyen 1.500. 

000,-Ft.   

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – a  központi költségvetésben van egy 

keretösszeg, ami a szociális ellátásokhoz, az ellátásokra szolgál. Ezt az összeget nem lehet 

túllépni. Tavaly sem lépte túl. Ebből a 32.534.435,-Ft-ból kell az önerőt biztosítani. Azt a 

100%-ot is, amire nem kapnak támogatást, mint pl. a segély. A jövőre vonatkozóan azt 

javasolja, hogy legyen a Szociális Bizottság csak a saját döntési kompetenciájába tartózókkal 

foglalkozzon.  A foglalkoztatás helyettesítőnek 80%-át megkapják, a maradék 20% az önerő.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – elmondja, hogy megközelítőleg 13,5 millió forint 

volt előirányzatként betervezve. Azért jöttek elő a biztonsági tartalék kérésével, mert ez a 13,5 

millió forint fogyott el.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – véleménye, hogy naprakész vezetés kellene bizottságnak. Vezessék, hogy kinek, 

mennyit és hogyan adtak ki. Így látják, hogy mennyi keretből tudnak még gazdálkodni.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – egyetért az előtte szólóval. Megkérdezi, hogy ezzel a témával kapcsolatban kíván-

e még valaki hozzászólni? Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a bizottság tagjait. Aki javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a 2013. évi költségvetés 

általános működési előirányzat terhére biztonsági tartalékként 1.500.000,-Ft-os előirányzat 

módosítást engedélyez a szociális juttatások kifizetésére, kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

317/2013.(XI. 25.) PEÖV. Biz. Hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 2013. 

évi költségvetés általános működési előirányzat terhére biztonsági tartalékként 1.500.000,-

Ft-os előirányzat módosítást engedélyezzen a szociális juttatások kifizetésére. 

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

  Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

Határidő:  értelemszerűen 

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – rátér a következő bejelentésre, ami a belterületi utak pótkátyúzása. Dévaványa 

Város Önkormányzata szerződést kötött belterületi utak kátyúzására a Gold Partner Kft-vel 

(1134 Budapest, Kassák L. u. 76.). A tárgyi mennyiséget a kivitelező elvégezte, de további 

120m
2
 kátyúzási pótigény merült fel a települési közúthálózaton. 
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Feke László műszaki irodavezető – hozzáteszi, hogy egy része elkészült ennek a 

pótkátyúzásnak, a többi rész már az időjárástól függ. Ha most nem készül el, jövő tavasszal 

kell befejezni azt.  

 

Kiss Károly a Pénzügyi - Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – hozzáteszi, hogy tételes felmérést kellene készíteni. Ami eddig elkészült, arról 

jegyzőkönyvet készíthetnének.  

 

Feke László műszaki irodavezető – véleménye, hogy ez megoldható olyan módszerrel, mint a 

felmérési napló.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy ezzel a témával kapcsolatban 

kíván-e még valaki hozzászólni? Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Aki javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a 

pótkátyúzási feladatokkal bízzák meg a Gold Partner Kft-t kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

318/2013.(XI. 25.) PEÖV. Biz. Hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy bízza 

meg a Gold Partner kft-t (1134 Budapest, Kassák L. u. 76.) a Dévaványa belterületi 

közúthálózaton végzendő pótkátyúzási munkák elvégzése tárgyában, összesen 120m
2
 

mennyiségben. 

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

  Feke László műszaki irodavezető 

Határidő:  2013. november 29. 
 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – rátér a következő bejelentésre, amely egy tájékoztatás a 01634/12 hrsz-ú 

ingatlanból magáncélú beruházási jelleggel ingatlan értékesítésére vonatkozó pályázattal 

kapcsolatosan.  Átadja a szót Feke Lászlónak. 

 

Feke László műszaki irodavezető – elmondja, hogy a beszámolóban részletesen leírtak 

mindent, kiegészítésül annyit mond, hogy nem érti, miért nem látják a szükséges garanciát.  

Indoklásuk az volt, hogy nem láttak megnyugtató garanciákat arra vonatkozólag, hogy a 

beruházás befejezési határideje tartható lenne. Az időközi választás miatt figyelve a közéleti 

eseményeket döbbenten tapasztalták, hogy a tervezett projekt egy választási szórólapon, mint 

kiemelten negatív kampányelem rájuk nézve dehonesztáló beállításban szerepelt.  A választási 

eredményt megtudva nem kívánnak tovább a településen beruházni. Ezen szándékukat a 

térségünkben más településen kívánják megvalósítani.  Az ügyet az Önkormányzat részéről 

megvizsgálva azt is el kell mondani, hogy a cég mindent megtett annak érdekében, hogy az 

ügy ne mozduljon előre. Ez annyit jelent, hogy a cégvezetőn kívül az eltelt időszakban 

egyetlen egy beruházás lebonyolítására jogosult szakember vagy építész sem kapott 

megbízást arra, hogy egyáltalán az építési helyszínt megtekintse, meggyőződjön arról, hogy 
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az ilyen rövid beruházási időszak miatt a területen lévő közmű ellátottság nagysága megfelel-

e a cégvezetés elvárásainak. Ez egy idő után feltűnővé vált, és ezért a cégtár nyilvános 

részéből lekérték a Kft-re vonatkozó adatokat. Döbbenten tapasztalták, hogy a 2012. évi nettó 

árbevétele 0 e Ft volt, az adózott eredménye pedig – 55 e Ft volt. Ezen adatok tudatában 

vallották meg, hogy nehéz azt elképzelni, hogy ez a cég jövő év májusáig egy 4000 m
2
-es 

üzemet létre tudna hozni Dévaványán.  Elmondja, hogy nem volt semmi olyan felvetésük, 

amit a Képviselő-testület elé kellett volna vinni.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy ezzel a témával kapcsolatban 

kíván-e még valaki hozzászólni? Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Aki javasolja a Képviselő-testület felé, hogy fogadják el a 

tájékoztatás a 01634/12 hrsz-ú ingatlanból magáncélú beruházási jelleggel ingatlan 

értékesítésére vonatkozó pályázattal kapcsolatosan kéri. az kézfelnyújtással jelezze. Szavazást 

követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

     

Határozat: 

319/2013.(XI. 25.) PEÖV. Biz. Hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja 

el a tájékoztatás a 01634/12 hrsz-ú ingatlanból magáncélú beruházási jelleggel ingatlan 

értékesítésére vonatkozó pályázattal kapcsolatban.   

 

Felelős:    - 

Határidő:  - 

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – áttér a következő bejelentésre, amely a Vidra csoport kérelme. Megadja a szót 

Szűcsné Horváth Margitnak, hogy ismertesse az előterjesztésben leírtakat. 
 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – megköszöni a szót. Elmondja, hogy a 

csoport kérelemmel fordult az Önkormányzathoz, mely védőfelszerelésre vonatkozik. 

Előterjesztés nem készült a kérelemhez. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – mivel a szabályzat előterjesztés nélkül nem enged határozatot hozni az adott 

témáról, így ezt majd a későbbiek során kell, hogy megtárgyalják. A Bizottság nem hoz 

határozatot.  

 

Áttér a következő bejelentésre, amely az önkormányzat iratanyagának selejtezése, válogatása. 

Megadja a szót Szarka Andrea részére. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – elmondja, hogy ezt a jogszabály szerint bizonyos 

időközönként muszáj megtenni. Elmondja, hogy ennek teljes költsége 2.457.450,-Ft Áfával. 

 

Balogh Csilla jegyző – hozzáteszi, hogy nem szabadott volna ennyi ideig gyűlni hagyni az 

iratanyagot, így most nem járna ez ekkora költséggel és munkával. 
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Erdős Csaba a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – felteszi a kérdést, hogy ennek mennyi a pontos terjedelme és felhasználható-e 

máshol? 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – a kérdést megválaszolva elmondja, hogy 387 

iratfolyóméterről van szó.  

 

Balogh Csilla jegyző – elmondja, hogy majd a munkát végző levéltáros megállapítja, hogy mi 

az, ami levéltári irat, illetve mi az, ami már nem felhasználható. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – elmondja, hogy ez a munkafolyamat hónapokig is 

eltart, ennek költsége 3 költségvetési évet fog terhelni, hogy ne egy költségvetési évnek a 

kiadásait terhelje ez a nagy összeg.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a hozzászólásokat. Ezt meg kell valósítani, nem várhatnak vele 

tovább. Megkérdezi a Bizottság tagjait, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a 

témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a Bizottság tagjait. Aki javasolja a Képviselő-testület felé, hogy iratselejtezésre kérje fel 

az Iratselejtező és Rendező Kft.-t (Békés, Táncsics u. 3/1.) bruttó 2.457.450,-Ft összegben 

kéri, az kézfelnyújtással jelezze. Szavazást követően megállapítja, hogy a Bizottság 

egyhangúlag, 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot 

hozza: 

 

Határozat: 

320/2013.(XI.25.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő 

Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a Dévaványai Közös Önkormányzati 

Hivatal székhely település iratainak selejtezésére, rendezésére, levéltári anyag 

kiválogatására, a selejt iratanyag szétválogatására és elszállítására, a maradó értékű iratok 

levéltári beszállítására bízza meg az Iratselejtező és Rendező Kft.-t (Békés, Táncsics u. 

3/1.) bruttó 2.457.450,-Ft összegben, mely három egymást követő költségvetési év terhére 

kerül egyenlő részletben kifizetésre. A szükséges forrást az önkormányzat a 2014., 2015. 

és 2016. évi költségvetésében biztosítsa. 

 

A Képviselő-testület bízza meg a Polgármestert, hogy a határozatban foglaltak szerint 

járjon el.  

 

Felelős:     Valánszki Miklós polgármester 

               Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

Határidő:  - 

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megkérdezi van-e még valakinek bejelentése? Megadja a szót Kanó József 

részére. 
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Kanó József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– megkérdezi, hogy hogy áll az iparűzési adók ellenőrzése a kiválasztott cégeknél? Illetve 

véleménye szerint néhány magánszemélyt is megvizsgálhatnának adózás szempontjából. 

 

Balogh Csilla jegyző – a kérdést megválaszolva elmondja, hogy a decemberi testületi ülésen 

lesz erről részletes beszámoló, addig annyit tud elmondani erről, hogy a négy cég közül 

háromnál már befejeződtek az ellenőrzések, ezeknél nem találtak semmi féle hibát vagy 

elmaradást. A negyedik cég ellenőrzése év végén, vagy a következő év elején fog befejeződni, 

az eddigi háromról beszámoló készül a decemberi testületi ülésre. Elmondja, hogy az egyéni 

vállalkozók ellenőrzésének sincs semmi akadálya, ahhoz már külső szakértői cég sem kell, 

hiszen adóhatósági jogkör. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a jegyzőnek a rövid tájékoztatást. Megkérdezi van-e még valakinek 

bejelentése? Megállapítja, hogy további bejelentés nem hangzott el. 

 

A Bizottság elnöke megköszöni a megjelenést, az ülést 17
30 

órakor bezárja. 

 

- Kelt mint az első oldalon - 

 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

 

 

 

________________________ _______________________ 

Dékány József  Földi Imre 

bizottság elnöke bizottság tagja 

 

  

 _______________________ 

 Korán Nóra 

 jegyzőkönyvvezető 
 

 

 

 

 

 

 

 


